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Zápisnica zo zasadnutia komisie investičných činností 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka zo dňa 14.09.2023 

 

 

Prítomní/é: Mgr. Vladimír Weber, Pavol Peceň, Zdenko Pek, Ing. Marek Tydor, 

Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera Bieliková, Mgr. Tomáš 

Tuma 

Neprítomní/á:   Ladislav Blažek, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, LL.M 

 

Ospravedlnení/é:  Ing. Zuzana Kolman Šebestová, Ing. Michaela Ondrejkovič, Mgr. 

Michal Sabo, Ing. Richard Vilkus 
 

Tajomník:  Mgr. Viola Holzhauserová 

 

Hostia:  Ing. Horváth, Mgr. Viktor Baumman, Bc. Miloš Holán, Denisa Sola                        

  

 

 

 

Začiatok rokovania komisie: 16:00 hod. 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania. 

2. Návrh uznesenia Humenské námestie 

3. Návrh uznesenia ŠFRB 

4. Návrh na kúpu celého Tenisového areálu Slávia Právnik Bratislava,...  

5. Správa k terasám – spracovateľ Ing. Horváth 

6. Správa k plavárňam na ZŠ 

7. Rôzne 

8. Záver 
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K bodu 1. 

Úvod – schválenie programu 

Zasadnutie komisie investičných činností zahájil predseda komisie Mgr. Vladimír Weber, ktorý privítal 

prítomných a konštatoval uznášaniaschopnosť komisie.  

Predseda navrhol zmenu programu nasledovne: 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania. 

2. Návrh na kúpu celého Tenisového areálu Slávia Právnik Bratislava, ... 

3. Správa k terasám – spracovateľ Ing. Horváth  

4. Návrh uznesenia Humenské námestie Bratislava,...  

5. Návrh uznesenia ŠFRB 

6. Správa k plavárňam na ZŠ 

7. Rôzne 

8. Záver 

    

Po ukončení diskusie sa pristúpilo k hlasovaniu: 

 

Hlasovanie k bodu 1 o zmenou programu 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Pavol Peceň, Zdenko Pek, Ing. Marek Tydor, Pavol 

Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera Bieliková, Mgr. Tomáš Tuma 

  

za: 8 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0  

 

 

Hlasovanie k bodu 1 so zapracovanou zmenou programu: 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Pavol Peceň, Zdenko Pek, Ing. Marek Tydor, Pavol 

Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera Bieliková, Mgr. Tomáš Tuma 

  

za: 8 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0  

 

 

Členovia komisie program rokovania jednohlasne schválili. 
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K bodu 2. 

Návrh na kúpu celého Tenisového areálu Slávia Právnik Bratislava, ... . 

Uvedený návrh na kúpu celého Tenisového areálu Slávia Právnik Bratislava, ... prezentoval Mgr. 

Baumman, ktorý upozornil členom komisie na zmenu znenie návrhu oproti zaslanému zneniu pred 

konaním KIČ. 

 

Všetci prítomní členovia zobrali na vedomie zmenu návrhu na kúpu celého Tenisového areálu Slávia 

Právnik Bratislava, ....  

Do diskusie sa zapojil Mgr. Tuma s otázkou: 

Bol, či bude spracovaný znalecký posudok o stave/stupni poškodenia kupovaných 

nehnuteľností sup. č. 3264 katastrálne územie Petržalka a znalecký posudok pre stanovenie 

všeobecnej hodnoty nehnuteľností? 

V prípade, že bude, požiadal Mgr. Tuma o zaslanie uvedeného materiálu. 
 

Po ukončení diskusie o návrhu na kúpu celého Tenisového areálu Slávia Právnik Bratislava, ... .  

dal predseda KIČ hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č. 2: 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Pavol Peceň, Zdenko Pek, Ing. Marek Tydor, Pavol 

Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera Bieliková, Mgr. Tomáš Tuma  

 

za:   7 

proti:   1 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 

 

Členovia komisia schválili návrh. 

 

Stanovisko komisie:  

Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schváliť predložený Návrh na kúpu celého Tenisového areálu Slávia Právnik Bratislava, ... . 

 

 

 

K bodu 3. 

Správa k terasám – spracovateľ Ing. Horváth 

Uvedenú správu odprezentoval autor Ing. Horváth – statik, vysvetlil členom komisie spôsob 

posudzovania jednotlivých komponentov – konštrukčných prvkov terás a ich stav. Tiež definoval riziká.  

 

Po ukončení diskusie k Správe k terasám dal predseda KIČ hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č. 3: 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Pavol Peceň, Zdenko Pek, Ing. Marek Tydor, Pavol 

Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera Bieliková, Mgr. Tomáš Tuma  

 

za:   8 

proti:   0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 
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Členovia KIČ zobrali na vedomie Správu k terasám 

 

Stanovisko komisie:  

Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Zobrať na vedomie predloženú Správu k terasám. 

 

 

 

K bodu 4. 

Návrh na zverenie pozemku a obstaranie krajinno-architektonickej štúdie „Humenské nám.“ 

 

Návrh odprezentoval predkladateľ p. poslanec Pek. 

 

Po ukončení diskusie o návrhu uznesenia dal predseda KIČ hlasovať: 

 

 

Hlasovanie k bodu č. 4: 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Pavol Peceň, Zdenko Pek, Ing. Marek Tydor, Pavol Záhradný, 

Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera Bieliková, Mgr. Tomáš Tuma  

 

za:   8 

proti:   0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 

 

Členovia komisia schválili návrh. 

 

Stanovisko komisie:  

Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schváliť predložený Návrh na zverenie pozemku a obstaranie krajinno-architektonickej štúdie 

„Humenské nám.“ 

 

 

K bodu 5. 

Návrh uznesenia k Žiadosti o poskytnutie podpory zo Štátneho fondu rozvoja bývania 
 

Návrh odprezentoval predkladateľ p. zástupca prednostu Holán a p. Sola z referátu správy obecných 

bytov. 

 

Po ukončení diskusie o návrhu uznesenia dal predseda KIČ hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č. 4: 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Pavol Peceň, Zdenko Pek, Ing. Marek Tydor, Pavol Záhradný, 

Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera Bieliková, Mgr. Tomáš Tuma  

 

za:   8 

proti:   0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 

 

Členovia komisia schválili návrh v odprezentovanej verzii. 
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Stanovisko komisie:  

Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schváliť predložený Návrh uznesenia k Žiadosti o poskytnutie podpory zo Štátneho fondu rozvoja 

bývania 

 

 

 

K bodu 6. 

Správa k plavárňam na ZŠ 

Uvedenú správu odprezentoval Mgr. Viola Holzhauserová,  poverená vedením referátu investičných. 

 

Po ukončení diskusie k Správe k terasám dal predseda KIČ hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č. 3: 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Pavol Peceň, Zdenko Pek, Ing. Marek Tydor, Pavol 

Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera Bieliková, Mgr. Tomáš Tuma  

 

za:   8 

proti:   0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 

 

 

Členovia KIČ zobrali na vedomie Správu k terasám 

 

Stanovisko komisie:  

Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Zobrať na vedomie predloženú Správu k plavárňam na ZŠ. 

 

Rôzne 

Komisia v rámci bodu rôzne neotvorila žiadne témy. 

 

 

Záver 

 

V závere predseda komisie investičných činností poďakoval všetkým členom komisie a hosťom za 

účasť.  

 

Ukončenie rokovania komisie:  17:50 hod. 

 

Bratislava, 14. 09. 2023 

 

                                                                                                  Mgr. Vladimír Weber 

                                                                                                      predseda komisie     

 

 

 

 

Zapísal:  Mgr. Viola Holzhauserová 

  tajomník komisie                                   


